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Onderwerp vraag:  

 

Gevelbankjes 
 

Toelichtende nota 
 

In 2017 kondigde het toenmalig bestuur aan dat er een project zou opgestart worden 
voor de productie en plaatsing van gevelbankjes. Er zou in dat kader ook de 

mogelijkheid komen om aan te sluiten bij een groepsaankoop. 
 

In het huidige bestuursakkoord lezen we in artikel 391: 
 
“Om Mechelaars elkaar te laten ontmoeten aan de voordeur, bieden we de mogelijkheid aan om 

gevelbanken te installeren. Deze gevelbanken worden gemaakt in het kader van sociale 

tewerkstelling.” 

 

Behoudens een vergissing mijnentwege is dit project nog niet uitgerold en is er ook 
nog geen groepsaankoop geweest.  

 
Graag antwoord op volgende vragen: 

 
Zijn er in dit in 2017 aangekondigde project al stappen gezet? 

Zijn er op dit moment al gevelbankjes beschikbaar en waar kunnen mensen die dan 

bestellen/aanschaffen? 
Wat zijn de plannen in dit verband in de nabije toekomst? 

 
 

Naam: Dirk Tuypens 
 

 

 

 

 

 

 

 

Formulier als bijlage mailen naar gemeenteraad@mechelen.be  
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